
                                                   
 

 
Zápis z členské schůze Klubu chovatelů grifonků a brabantíků 

 
Čas a místo konání: 28.5.2017 od 11,00 hod v Hotel Harmonie, Cukrovarská 1230, 664 84 Zastávka u Brno 
 
1. Zahájení 
 Schůzi zahájil a vedl předseda P. Dufek 
2. Volba orgánů členské schůze 
 Předsedou schůze byl zvolen P. Dufek 11/0/0 (pro/proti/zdržel se). Před volbou orgánů se schůze usnesla, že  
 komise budou jednočlenné, mandátová komise J. Pellerová 11/0/0, návrhová komise J. Kadlec 11/0/0, 
 zapisovatel P. Rydl 11/0/0 
3. Schválení programu 
 Program schválen 11/0/0 
4. Zpráva předsedy KCHGB 
 P.Dufek přednesl Zprávu předsedy 
5. Zpráva pokladníka 
 L. Pozdíšková přednesla Zprávu pokladníka 
6. Zpráva poradce chovu 
 K. Nevšímalová přednesla Zprávu poradce chovu 
7. Zpráva výstavního referenta 
 J. Kadlec přednesl Zprávu výstavního referenta 
8. Zpráva revizní komise 
 J. Pellerová přednesla Zprávu revizní komise 
9. Plán akcí 2018 
 - 08.04. – SV, Morava (rozhodčí Galyah Litova, BG) 
 - 15.07. – KV s KV, Čechy (Paolo Tartaro, IT a Jan Bušta, CZ) 
 - 17.11. – KV bez KV, Čechy (Pavel Margolin, RU) 
 - květen – Členská schůze, 19.5.2018, Třebíč  
 - klub podpoří Podpora MR v agility pro BAG, BEG, BRG 
 Plán akcí byl schválen 10/0/1 
10. Rozpočet 2018 
 L. Pozdíšková přednesla plán rozpočtu 2018.  
 Rozpočet byl schválen 11/0/0 
11. Změna Zápisního řádu 
 Byla schválena změna ZŘ se změnou odstavce 6.2. Zápisního řádu - Podmínky pro zařazení do chovu, s 
 platností 1.1.2018 poměrem 11/0/0 
 PCH přednesl návrh zjednodušení žádosti o vystavebí krycích listů. Výbor připraví změnu v ZŘ na příští 
 členskou schůzi. Změna platí od 1.9. 2017. Schváleno 9/0/2 
12. Diskuse 
 M. Bláha navrhl optimalizaci nákladů na KV tak, aby se výstavy konaly na stálých místech a rozhodčí na KV 
 byli také z Čech. Dále vyslovil přání, zda by PCH nemohl mít vedle administrativní role i výraznější 
 poradenskou roli.  
 Členská schůze vyslechla žádost pí. Zápotocké o rozšíření počtu laboratoří na DNA testování. Podmínky DNA 
 zůstávají beze změn. Výbor připraví písemnou odpověď. 
 J. Pellerová navrhla, aby klub přispěl členům na účast na semináři Luis Mario del Rio, konaný dne 9.9.2017. 
 Klub přispěje členovi KCHGB na vstupenku 300Kč. Schváleno 11/0/0 
 J. Kadlec navrhl, aby byly automaticky pravidelně zveřejňovány odchovy na stránkách KCHGB. Stránky budou 
 takto upraveny od 1.9.2017. Schváleno 11/0/0   
13. Návrh usnesení 
 J.Kadlec přednesl návrh usnesení. Schváleno 11/0/0 
 
 
  
 
 Zapsal: Petr Rydl 


